
 

Številka: 90014-2/2020-5 

Datum:   2. 6. 2020  

 

 

Z A P I S N I K 

 

8. seje ODBORA ZA PREDŠOLSKO VZGOJO IN IZOBRAŽEVANJE (v nadaljevanju: odbor),  

ki je bila dne, 2. 6. 2020 ob 15.00 uri v Banketni dvorani Mestne hiše, Mestni trg 1, Ljubljana.  

 

Navzoči člani 

odbora:            

Francka Trobec, Bruna Antauer, mag. Suzana Antić, Maruša Babnik, Anton Grošelj, 

Irena Horvat, Urška Honzak, Iztok Kordiš, mag. Verica Šenica Pavletič, Nada Verbič, 

Martina Vuk 

 

Ostali navzoči: 

 

          

 

Marija Fabčič, vodja Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraževanje, Meta Gabron, 

vodja Službe za razvojne projekte in investicije, Maja Žitnik, SRPI, Tatjana Zavašnik, 

strokovna sodelavka odbora 

 

S sklicem seje predlagani in potrjeni dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 6. seje Odbora za predšolsko vzgojo in izobraževanje 

2. Zaključni račun proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2019 – za področje 

predšolske vzgojo in izobraževanja 

3. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2020 – za 

področje predšolske vzgoje in izobraževanja  

4. Razno  

 

Seja je bila sklicana elektronsko, dne 27. 5. 2020. Gradivo k 1. točki je bilo priloženo s sklicem seje, 

ostale točke so bile dostopne na spletni strani MOL na naslovu: https://www.ljubljana.si/sl/mestni-

svet/seje-mestnega-sveta/13-seja-mestnega-sveta-mol-4/ 

 

Urška HONZAK je dne 29. 5. 2020 predlagala razširitev dnevnega reda s točko: »Pripojitev OŠ 

Bičevje k OŠ Kolezija« in obravnavo napovedane prodaje počitniškega doma MOL v Poreču, pod 

točko razno.  

Predsednica je uvodoma povedala, da bo vodja Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraževanje 

predstavila stališče MOL in podala pojasnila k obema temama pod 4. točko.  

 

Dnevni red je bil sprejet z 11 glasovi za, od 11 navzočih.   

 

Sejo je vodila predsednica odbora.  

 

1. 

Potrditev zapisnika 6. seje Odbora za predšolsko vzgojo in izobraževanje 

 

Predsednica je povzela sprejete sklepe in načrtovano reševanje prostorske problematike Vrtca Trnovo 

na Karunovi ulici. Na zapisnik 6. seje Odbora za predšolsko vzgojo in izobraževanje z dne 3. 12. 

2019 ni bilo vsebinskih pripomb.  

 

SKLEP: Zapisnik 6. seje Odbora za predšolske vzgojo in izobraževanje z dne 3. 12. 2019 se v 

predlagani vsebini potrdi.  

 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi za, 0 proti od 11 navzočih.   

 

https://www.ljubljana.si/sl/mestni-svet/seje-mestnega-sveta/13-seja-mestnega-sveta-mol-4/
https://www.ljubljana.si/sl/mestni-svet/seje-mestnega-sveta/13-seja-mestnega-sveta-mol-4/


 

 

2. 

Zaključni račun proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2019 – 

za področje predšolske vzgojo in izobraževanja 

 

Predstavitev finančnega dokumenta sta podali Marija Fabčič, vodja Oddelka za predšolsko vzgojo in 

izobraževanje in Meta Gabron, vodja Službe za razvojne projekte in investicije. Pri točki ni bilo 

razprave. 

Predsednica je dala na glasovanje naslednji predlog SKLEPA: 

 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje podpira Zaključni račun proračuna Mestne 

občine Ljubljana za leto 2019 - za  področje predšolske vzgoje in izobraževanja in ga predlaga 

Odboru za finance in Mestnemu svetu MOL v sprejem. 

 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi za, 3 proti od 11 navzočih.  

 

3. 

Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2020 – 

za področje predšolske vzgoje in izobraževanja 

 

Predstavitev finančnega dokumenta in odgovore na vprašanja sta podali Marija Fabčič, vodja 

Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraževanje in Meta Gabron, vodja Službe za razvojne projekte in 

investicije. Razpravljali so: Maruša Babnik in Francka Trobec. 

 

Predsednica je dala na glasovanje naslednji predlog SKLEPA: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje podpira predlog Odloka o rebalansu proračuna 

Mestne občine Ljubljana za leto 2020 - za  področje predšolske vzgoje in izobraževanja in ga 

predlaga Odboru za finance in Mestnemu svetu MOL v sprejem. 

 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi za, 3 proti od 11 navzočih.   

 

4. 

Razno 

 

Marija Fabčič je predstavila poročilo o ukrepih, ki jih je izvajal Oddelek za predšolsko vzgojo in 

izobraževanje v sodelovanju z mestno upravo in javnimi zavodi, za blaženje posledic epidemije. Po 

zaprtju šol in vrtcev se je na poziv za prostovoljno delo, individualno varstvo otrok na domu odzvalo 

kar 132 vzgojiteljic in učiteljic iz ljubljanskih vrtcev in osnovnih šol. Dnevno so na domu čuvale med 

7 in 38 otrok. Za otroke iz socialno šibkih družin, ki so z zaprtjem šol ostali brez edinega toplega 

obroka, in za najbolj ogrožene starostnike, ki naj ne bi zapuščali svojih stanovanj, so organizirali 

dostavo hrane na dom, tudi soboto in nedeljo. Dostavljali so prostovoljci – vozniki Ljubljanskega 

potniškega prometa. Na poziv za prostovoljno delo se jih je odzvalo kar 200 voznikov. Prvi dan so 

razdelili 50 kosil, nato pa se je število dvigovalo vse do 515 brezplačnih kosil. Učenci iz socialno 

šibkih družin so prejeli modeme, dostop do interneta in računalnike. Pri tem so odločilno vlogo 

odigrale tudi šolske svetovalne službe. MOL je odprla brezplačni dostop do omrežja wi-free 

Ljubljana. 

Maruša Babnik je izpostavila pokritost z internetom v primestnih četrtnih skupnostih in opremljenost 

učiteljev z ITK opremo. 

 

Urška Honzak je zaprosila za aktualne informacije o dogajanju z napovedano prodajo počitniškega 

doma MOL v Poreču. Predlog Sklepa o soglasju k osnutku besedila pravnega posla – Prodajne 

pogodbe za počitniški dom v Poreču, Republika Hrvaška je bil uvrščen in kasneje umaknjen iz 

dnevnega reda marčevske seje Mestnega sveta MOL. Marija Fabčič je povedala, da je dom v Poreču 

eden od 7 počitniških domov v lasti MOL; za potrebe letovanj ljubljanskih otrok po anketi vrtcev in 

šol pa bi zadoščala kapaciteta 3-4 domov. Upravitelj počitniških domov je skladno z določbami 

zakona o stvarnem premoženju države in lokalnih skupnostih le občina ali njen javni zavod, s čimer 

je  Zveza prijateljev mladine seznanjena, zato mestna uprava pripravlja razpis za najem.  Glede 



 

 

napovedane prodaje je bil dogovorjen sestanek pri županu MOL z vsemi deležniki, do katerega pa 

zaradi korona krize še ni prišlo.  

 

Na predlog Urške Honzak je bila s strani Marije Fabčič podana obrazložitev glede namere o pripojitvi 

OŠ Bičevje k OŠ Kolezija. Pojasnila je, da pripojitev enega javnega zavoda k drugemu ne pomeni 

ukinjanja samostojne šole, temveč prekinitev delovanja OŠ Bičevje kot samostojne pravne osebe. OŠ 

Kolezija bo pravna naslednica OŠ Bičevje, prevzema tako delavce kot učence ter upravlja s prostori, 

v katerih je delovala OŠ Bičevje. Vsi zaposleni (razen ravnatelja) bodo ob pripojitvi ohranili svoja 

delovna mesta.  Predlog sklepa o pripojitvi OŠ Bičevje k OŠ Kolezija bo obravnavan na 14. seji MS 

MOL, tako da bo nova organizacija že veljala s 1. septembrom letos.  

 

 

Seja je bila končana ob 16.30 uri. 

 

Zapisala: Tatjana Zavašnik, strokovna sodelavka 

                                                    

                             Francka Trobec   

                                                                                                              p r e d s e d n i c a  


